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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 29 czerwca 2016 r. 
 

Nr 5/VII/2016 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 5/VII/2016 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony  Środowiska        

                         i Opieki społecznej; 

Nr 5/VII/2016 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi. 
 

W dniu 29 czerwca 2016 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady 

Miejskiej w Otmuchowie. Zakończyło o godzinie 10:05. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Obecnych było 14 radnych Rady Miejskiej w Otmuchowie. Z Komisji Rolnictwa i Problemów wsi -

nieobecny radny Pan Zbigniew Górski.  
 

Porządek posiedzenia komisji: 

1.  Zaopiniowanie Oceny zasobów pomocy społecznej. 

2. Zaopiniowanie Raportu za lata 2014-2015 z wykonania „Programu ochrony środowiska dla gminy 

Otmuchów na lata 2012-2015 z perspektywą do roku 2019”. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał  w sprawach: 

    1) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Otmuchów; 

    2) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

         komunalnymi; 

     3) wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty                  

         i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz ustalenia sposobu obliczania tej opłaty; 

     4) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów  

         komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

     5) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

          składanej przez właściciela nieruchomości; 

     6) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;  

     7) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów  

         komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen  

         za te usługi; 

     8) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Otmuchów; 

     9) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest  

         ta sama nieruchomość; 

   10) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama  

         nieruchomość; 

   11) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych; 

   12) upoważnienia Burmistrza Otmuchowa do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Budowa  

          sieci kanalizacji sanitarnej w Otmuchowie- etap III i IV”, przyjęcia do realizacji określonego  

          w Studium Wykonalności przedsięwzięcia oraz akceptacji założonych w nim planów taryfowych,  

          wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf; 

   13) zmiany statutu Miejsko-Gminnego Domu Kultury w Otmuchowie; 

   14) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2016 rok; 

   15) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  
 

 Ad. 1  Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali Ocenę zasobów pomocy społecznej i spytał,   

czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radny Napora zwrócił uwagę na tabele określające lata 2014-15-16 i stwierdził, że dane zawarte w tym 

zestawieniu są niezrozumiałe. Poinformował również, że wiele można się dowiedzieć na temat    

bezrobotnych w różnym wieku oraz, że wyraźnie widać, jaka to suma wydatków dla budżetu gminy. 

Zauważył, że przy ograniczonych dochodach własnych i tak gmina dobrze sobie radzi. Podkreślił, 

że sprawozdanie stanowi pouczający materiał. 

Burmistrz poinformował, że zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy bezrobotnych z naszej 

gminy jest 660 osób, z czego tylko niespełna 30 osób udało się zrekrutować do pracy w ramach robót  

publicznych, 7 w ramach prac społecznie użytecznych. Są problemy z zagospodarowaniem pieniędzy 

ponieważ ludzie nie chcą pracować, nawet ci długotrwale bezrobotni. Wykorzystują pieniądze z opieki 

społecznej i nie podejmują pracy. Ponadto zwrócił uwagę na narastający problem z umieszczaniem ludzi  

starszych w Domach Pomocy Społecznej. Zakomunikował, że innych wyjaśnień udzieli Pani Kier. OPS. 



 2 

 

 

 Przewodniczący spytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego sprawozdania. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, ze w/w Ocena zasobów pomocy społecznej rozpatrzona została przez 

Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 

głosowania w sprawie jej zaopiniowania: 

1. Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

2. Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej,  

3. Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi, 

   - pozytywnie zaopiniowały Ocenę zasobów pomocy społecznej. 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

Ad. 2 Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali Raport za lata 2014-2015 z wykonania 

„Programu ochrony środowiska dla gminy Otmuchów na lata 2012-2015 z perspektywą do roku 

2019” i spytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, ze w/w Ocena zasobów pomocy społecznej rozpatrzona została przez 

Komisje Rady, które nie wniosły do niej zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie 

głosowania w sprawie jej zaopiniowania: 

1. Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

2. Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej,  

3. Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi,  

- pozytywnie zaopiniowały Raport za lata 2014-2015 z wykonania „Programu ochrony środowiska dla 

gminy Otmuchów na lata 2012-2015 z perspektywą do roku 2019”.. 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

Ad. 3 1) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Burmistrz poinformował, że nic się nie zmienia jeśli chodzi o stawki, a Regulamin musi być uchwalony.  

Przewodniczący stwierdził, ze w/w projekt uchwały rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie 

wniosły do niego zmian poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie 

zaopiniowania niniejszego projektu uchwały.  

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Otmuchów; 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

2) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Napora zapytał, czy w Spółdzielni Mieszkaniowej, której jest Prezesem coś się zmieni, ponieważ 

w chwili obecnej pojemniki opróżniane są dwa razy w tygodniu.  

Burmistrz odpowiedział, że nie, chyba, że byłby to np. gruz lub tym podobne.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.                    

Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, rozpatrzony został przez Komisje Rady, 

które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania 

w sprawie zaopiniowania niniejszego projektu uchwały.  

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa  

i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
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3) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik oraz ustalenia sposobu obliczania tej opłaty; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz 

ustalenia sposobu obliczania tej opłaty, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niej 

zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania 

tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

4) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu o świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

o świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego 

zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania 

tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu o świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

      5) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Burmistrz poinformował, że deklaracja stanowi załącznik do projektu uchwały, ponieważ zgodnie 

z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Rada określa w drodze uchwały stanowiącej akt 

prawa, wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właściciela nieruchomości.  

Radny Napora wyjaśnił, że w związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, akty prawa miejscowego wydawane na podstawie poprzednich przepisów zachowują moc nie 

dłużej niż 18 miesięcy i stąd konieczność podjęcia tej uchwały.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do tego projektu uchwały. Nie zgłoszono.  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, rozpatrzony 

został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji 

o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

6) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Napora zapytał, czy jeśli chodzi o gminę, pobór opłat przez inkasenta jest sporadyczny. 

Burmistrz odpowiedział, że inkasent podobnie jak kasa w Urzędzie, przyjmuje opłaty i nie dotyczy to 

tylko śmieci, ale ogólnie opłat. Niektórzy sołtysi mocno zaangażowali się w pobór opłat i sami zbierają.  
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Radna Ludwa zauważyła, że kiedyś faktycznie sołtys zbierał większość opłat, ale w tej chwili ludzie sami 

wolą dokonywać wpłat w kasie Urzędu, a powodem są kwitariusze. 

Skarbnik wyjaśnił, że kwitariusz jest obowiązującym dowodem wpłaty, inkasenci na nich dokonują 

poboru opłat i wynika to z przepisów.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do tego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił 

Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu 

uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

7) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych 

usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te usługi; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 

świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te usługi, rozpatrzony został przez Komisje Rady, 

które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania 

w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

8) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Otmuchów; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radna Ludwa zapytała, czy chodzi o szeroko rozumiane konsultacje i czy będą wszędzie. 

Burmistrz odpowiedział, że będą tylko w tych miejscowościach, których to dotyczy.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi to przedstawionego projektu uchwały.                    

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Otmuchów, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego 

zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania 

tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

9) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, rozpatrzony został przez 

Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji 

o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
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10) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które 

nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania 

w  sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

11) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu lokali użytkowych; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu lokali użytkowych, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian 

i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego 

projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

12) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Otmuchowa do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w Otmuchowie- etap III i IV”, przyjęcia do realizacji określonego w Studium 

Wykonalności przedsięwzięcia oraz akceptacji założonych w nim planów taryfowych, wraz 

z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Otmuchowa do 

złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Otmuchowie- 

etap III i IV”, przyjęcia do realizacji określonego w Studium Wykonalności przedsięwzięcia oraz 

akceptacji założonych w nim planów taryfowych, wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf, 

rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian i poprosił Przewodniczących 

Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

13) Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnego Domu Kultury w Otmuchowie; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Domu 

Kultury w Otmuchowie, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian 

i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego 

projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

14) Przewodniczący przedstawił zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2016 rok; 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
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Skarbnik zakomunikował, że jest kilka punktów, w których dokonano zmian, czyli: środki na drogi 

w Jasienicy Górnej i Wierzbnie, wprowadzenie nowych zadań, zmiana kwoty nadwyżki budżetowej.       

W tym celu zmiany w budżecie podlegają uzupełnianiu.  

Burmistrz poinformował, że obniżamy kwoty na zadania i nie realizujemy tak szeroko zakresu robót jak 

przewidywano. Podkreślił, że aby przygotować studium uwarunkowań konieczne jest wpisanie tych 

zadań, a pozostałe np. w ramach Lokalnej Grupy Działania nie zostały jeszcze rozdane. Każda gmina 

będzie miała limit np. na sport, modernizacje boisk, stadionów itp. 

Skarbnik dodał, że kwoty podane w wieloletniej prognozie finansowej mogą być inne niż w budżecie, 

ponieważ w wieloletniej prognozie finansowej nie wpisuje się zadań jednorocznych, tylko wieloletnie.  

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.                   

Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Otmuchów na 2016 rok, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego zmian 

i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania tego 

projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  
 

15) Przewodniczący przedstawił zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Radny Napora ponowił prośbę, aby drukować projekty, a zwłaszcza tabele dotyczące finansów, 

w formacie, który będzie łatwiejszy do zapoznania się. Zapytał również o pozycję 1323 w załączniku do 

projektu uchwały „BUDOWA MIESZKAŃ KOMUNALNYCH W MACIEJOWICACH – Częściowe 

rozwiązanie problemów mieszkaniowych w gminie”. Łączne nakłady finansowe to 4 4966 828,10 zł, ale 

suma zobowiązań jest inna.  

Skarbnik odpowiedział, że to błąd pisarski i nie zmienia to faktu, że w WPF wprowadza się limity dla 

każdego roku osobno.  

Radny Napora zauważył, że w poprzedniej uchwale jest zapis o kupnie koparko-ładowarki – 200 tys. zł 

i teraz też jest to wykazane, chociaż wyzerowane.  

Skarbnik poinformował, że w autopoprawce jest to wyzerowane, ale zadań ujętych w przedsięwzięciach 

nie można usunąć do końca roku. Nie ma takiej możliwości. Dodał, że nie ma możliwości innego 

drukowania tabel, ponieważ jest to generowane automatycznie, jednak wspólnie z informatykiem 

spróbują to zrobić w formacie A3 na jednej płachcie.  

Burmistrz zauważył, że przeanalizowano to zadanie i zrezygnowano z leasingu, ponieważ to nie byłoby 

opłacalne. Korzystniejszą formą będzie zapłata gotówką, jeśli Rada Miejska wyrazi na to zgodę.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej, rozpatrzony został przez Komisje Rady, które nie wniosły do niego 

zmian i poprosił Przewodniczących Komisji o przeprowadzenie głosowania w sprawie zaopiniowania 

tego projektu uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisja Oświaty, Kultury 

 Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej i Komisja Rolnictwa 

i Problemów Wsi, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska  
 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

 i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej        Sylwester Łucki 

                                                                                                                  

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                      Dorota Brząkała 

                                                                                                                  

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                    Aleksander Pacławski                                                                   

 

4.    Przewodniczący Rady Miejskiej                                                       ........................................ 

                                                                                                                        Stanisław Zaczyk 


